



# ကုဒ်များ



## မိဒီယာကုဒ်အားလုံး(သတင်းစာဆရာ)

အဆိုးကိုရှာပါ။ အဲဒါကို သတင်းပို့ပါ။  
လူ့စိတ်ဝင်တစားသတင်းကို ရှာဖွေပါ။ သတင်းပို့ပါ။  
သင့်ဒေသရှိ သတင်းများကို သတင်းပို့ပါ။ အချိန်ရ  
သလောက် သုတေသနလုပ်ပါ။ သတုတိရှိပါ ဒါပေမယ့်  
မဆင်မခြင်ဘဲ~ အရင်းအမြစ် တိကျမှု ~ နှစ်ချက်  
စစ်ဆေးပါ။

သတင်းရရင် ဖော်ပြပါ။(အချက်အလက်တွေသာ)သို့မဟုတ် သဘောထား(ဘက်လိုက်မှုကို ဖော်ပြခြင်း)ရောနှောမ  
နေပါနဲ့။~ အင်တာဗျူး၊ အချက်အလက်၊ အချက်အလက်အတွက် အခပြေးငွေမယူပါနှင့်(အသံ၊ ရုပ်ထွက်)~  
အစီရင်ခံခြင်းမဟုတ်သော စမ်းသပ်ကာလကို လေးစားပါ။(တရားရုံးမိဒီယာ)~ အမှီအခိုကင်းပါစေ၊ မင်းဘယ်  
အရာကိုမှ နှုတ်ဆိတ်မနေစေနဲ့။ ~ သီလ ~ သမာဓိ ရှိပါစေ။

ဝမ်းနည်းခြင်း၊ နာကျင်ခြင်းနှင့် ဆုံးရှုံးခြင်းကို လေးစားပါ။

Learn, Teach and Knowledge အလျဉ်း~

အရက်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ လောင်းကစား၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစာပေတွေကို စွဲလန်းမနေပါနဲ့။  
ဖောက်ပြန်ခြင်း၊ ဒေါသဖြစ်ခြင်း၊ မရိုးသားခြင်း မပြုပါနှင့်



## မိဒီယာကုဒ်အားလုံး(ထုတ်ဝေသူ၊ ထုတ်လုပ်သူ)

တိကျသောသတင်းကိုယူပါ။(အချက်အလက်တွေသာ)~  
ပစ္စုပုပန်အမြင်များ(ဘက်လိုက်မှုကို ဖော်ပြခြင်း)~ မကောင်းမှု  
ဖောက်ပြန်မှု... ~ စုံစမ်းပါ။ ဗဟုသုတ အဆောက်အဦ  
အချက်အလက် ~ တင်ပြသည်။ ~ အကျင့်စာရိတုတကို အားပေး  
ပါ။

အသိပညာပြန့်ပွားရေး၁ ဘုရားသခင်၏နောက်ဆုံးသတင်းစကား။ ~

Law Giver Manifest ကို လမ်းညွှန်အဖြစ် အသုံးပြုပါ။ အခြားသူများကိုလည်း အလားတူလုပ်ဆောင်ရန် တိုက်တွန်းပါ။ ~ လူ သို့မဟုတ် တိရစ္ဆာန်များကို အကြမ်းဖက်မှုကို မပြုပါနှင့်။ ~ လူ သို့မဟုတ် တိရစ္ဆာန် များ၏ မိတ်လိုက်ခြင်းကို မပြုပါနှင့်။ ~

**သဘာဝမကျတဲ့ အပြုအမူတွေ မပြုပါနဲ့။(ကလေးအစော်ကားခံရခြင်း၊ လိင်တူ၊ လိင် ကွဲပြားခြင်း)~**

လူသား၏ အဖော်အချစ်ကို မည်သည့်ပုံစံဖြင့်မျှ မပြုပါနှင့်။ ~

စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ်ကောင်းသော၊ တုန်လှုပ်ချောက်ချားစရာ သို့မဟုတ် နာကျင်ဖွယ်ကောင်းသော မည်သည့်အရာကိုမျှ မပြုပါနှင့်

ဇာတ်လမ်းတိုင်းတွင် ဤမေးခွန်းများကို ဖြေပါ။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့? ဘာလဲ? ဘယ်တွေလဲ? ဘယ်မှာလဲ? အဘယ်ကြောင့်? ဘယ်လိုလဲ?

မထောက်ခံပါနှင့်

လူစုလူဝေးပွဲများ၊ အားကစားဖျော်ဖြေမှုများ၊ အကြမ်းဖက်ဖျော်ဖြေမှုများ၊ ...

**1 ဘုရားသခင် ၏ ဘုန်း တော် နှင့် လူသား ၏ ကောင်းကျိုး အတွက် 1 ဘုရားသခင် သည် သင့်ထံမှကြားနာခြင်းကို စောင့်ဆိုင်းတော်မူ၏။**

**မိဒီယာဆုတောင်း**

ချစ်လှစွာသော **ဘုရားသခင်**အလှပဆုံးသော စကြာဝဠာကို ဖန်ဆင်းရှင် ငါသည် အကြောက်တရား သို့မဟုတ် မျက်နှာသာမ ပေးဘဲ သတုတိရိရီ စုံစမ်းစစ်ဆေးမည်။ သစ္စာတရားကို ရှာဖွေ ရန် ဇွဲရိရီ အားထုတ်ပါ။  
ဝမ်းနည်းပူဆွေးခြင်း ဝေဒနာခံစားရခြင်းများကို လေးစားမှုပြုပါ ဘုန်းကြီး၏ ဂုဏ်တော်အတွက် ကောင်းဆိုး၊ **ဘုရားသခင်** လူသားတို့၏ ကောင်းကျိုး၊



ဤဆုတောင်းချက်ကို မိဒီယာတာဝန်တိုင်းတွင် အသုံးပြုပါသည်။



**အထင်မှားစေသော မိဒီယာ**

အထင်မှားစေသော မိဒီယာများသည် သတင်းစစ်တမ်းများမှတစ်ဆင့် လူထုအပေါ် လွှမ်းမိုးမှုကို ကြိုးကိုင်ရန် ကြိုးစားသည်။ ဥပမာ-ပုံနှိပ်မိဒီယာက စာဖတ်သူတစ်သန်းကို တောင်းဆိုထားပြီး သတင်းစစ်တမ်းကောက်ယူသူ ၃၆၈ ဦး က 'ဟုတ်ကဲ့'၊ ၁၅၇ က 'မဟုတ်ဘူး' လို့ ပြောပါတယ်။နောက်နေ့တွင် ရဲရင့်သော အနက်ရောင်ပြည်နယ်၏ ရှေ့စာမျက်နှာ **စာဖတ်သူများ အားပေးပါ ဟုတ်ကဲ့။**

စာဖတ်သူတစ်သန်းမှာ ၃၆၈ ယောက်က ဟုတ်ကဲ့ ထောက်ခံပါတယ်။**လိမ်လည်လှည့်ဖြားခြင်း၊ မရိုးသား၊ လိမ်လည်မှု။**

**အထင်မှားစေသော မိဒီယာကို လုံးဝသည်းမခံပါ။**

### သတင်းစာပညာ မကောင်းဘူး။

**ခေါင်းကြီးဆေးသည် ရောဂါတိုးတက်မှုကို နှေးကွေးစေနိုင်ကြောင်း စမ်းသပ်ပြသထားသည်။** 'အလွန်သိသာ ထင်ရှားသည်' ဟု ချီးကျူးထားပြီး၊ စမ်းသပ်မှုတွင် ရလဒ်များသည် ဤရောဂါ၏ဆိုးကျိုးများကို နှိမ်နင်းရန် ဆေးဝါးကို ပထမဆုံးအကြိမ် ပြသခြင်းဖြစ်သည်။ ဒါက သတင်းအတုပါ။ ဖျားနာတဲ့လူတွေကို လှောင်ပြောင် တယ်။ ဤဆောင်းပါးသည် မှားယွင်းသော မျှော်လင့်ချက်ကို ပေးသည်။ ၎င်းသည် ဆေးဝါးလုပ်ငန်းတစ်ခု အတွက် ကြော်ငြာတစ်ခုဖြစ်သည်။

ခေါင်းစီးသည် အထင်အမြင်လွဲမှားစေပါသည်။ အမှန်တကယ်ဆိုလိုသည်မှာ ဤဆေးကို 15 နှစ်မှ 20 နှစ် အတွင်း ရနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ရရှိလာပါက လက်ရှိဝေဒနာရှင်များအတွက် နောက်ကျနေပြီဖြစ်သည်။ ရရှိ လာပါက ဝေဒနာရှင်များအတွက် အလွန်ဈေးကြီးပါသည်။ ဤထုတ်ကုန်သည် အဆင်မပြေမှုများကို သက်သာစေသည်။ ကုသဆေးမဟုတ်ပါ။

တခြားဆေးတွေရရင် ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးတွေ အများကြီးရှိပါလိမ့်မယ်။ ဤသည်မှာ ဆေးဝါးဈေးကွက်ရှာဖွေရေးပုံစံဖြစ်သည်-တောင်းဆိုမှုကိုဖန်တီးပါ။ ထပ်ခါထပ်ခါ ဖန်တီးပါ။ မကုသပါနှင့်။

ဒီဆောင်းပါးက ဂျာနယ်လစ်ဇင် မကောင်းဘူး။ ဤဆေးဝါးအတွက် ဝယ်လိုအားဖန်တီးရန် ဤဂျာနယ်လစ် ကို အရောင်းသမားအဖြစ် အသုံးပြုပါသည်။ ဒီလို သတင်းစာပညာ အမျိုးအစားက ပြီးတယ်။ ဒီမီဒီယာ အမျိုး အစားက ပြီးတယ်။

**မှတ်ချက်!** အုပ်ထိန်းသူ ဂါးဒီးယန်း ဆန်ကျင်ရေး အကျိုးအမြတ် အခြေပြု သုတေသန။ **ပိတ်!** ကပ်ပါးဆန်သော အမြတ်ထုတ်သော ဆေးဝါးများ။ ဆေးဝါးများအတွက် မူပိုင်ခွင့်အခွင့်အရေးများ ကို အဆုံးသတ်လိုက်ပါ။

## အမြဲသတင်းပို့ပါ။ မကောင်းမှ!

### Glitz မီဒီယာ

'News Media' သည် 'Entertainment Media' နှင့် ပေါင်းစည်းပြီး 'Gutter Media' ဖန်တီးမှုကို စုပ်ယူသည်။ 'Glitz Media' (ရွှေရှာဖွယ်)!

**Glitz မီဒီယာ** သတင်း မီဒီယာများကို ဖောက်ပြန်ကာ သုံးစွဲသူများကို လှည့်ဖြားကာ ရေမြောင်းမီဒီယာနှင့် ဖျော်ဖြေရေးမီဒီ ယာ အကြောင်းအရာများကို သတင်းအဖြစ် တင်ဆက်ပေးသည်။ Glitz မီဒီယာသတင်းသည် ဖော်ပြမထားသော ဘက်လိုက်မှု၊ လိမ်ညာမှု၊ အထောက်အထားမဲ့ အချက်အလက်များ၊ ရသစာပေ၊ ထင်မြင်ချက်၊ လူပြောသူပြော၊ အထင်အမြင်လွဲမှားစေသော သဘောထားစစ်တမ်းများ၊ ... သတင်းများအဖြစ် တင်ဆက်သည်။ ၎င်းသည် 'တရားမျှတ ခြင်း၊ ဝမ်းနည်းပူဆွေးခြင်း၊ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ၊ ... အကျင့်ပျက်ခြစားခံရခြင်း၊ glitz မီဒီယာသတင်း ပြည့်တန်ဆာများ' ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် ကြော်ငြာရှင်များ၊ လောဘ၊ ပုံပိုးကူညီသူများ၊ ...

**ဖျော်ဖြေရေးမီဒီယာ** အကျင့်ပျက်ပြီး ညစ်ပတ်တယ်။ ညစ်ညမ်းမှ၊ လောဘ၊ ခွေမှု၊ အကျင့်ယိုယွင်းမှ၊ အဖော်အချွတ်၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတို့ကို ဖျော်ဖြေရန် အားကိုးသည်။ သရုပ်ဆောင်စွမ်းရည်ပါဝင်ပြီး ဝတ်လစ်စားလစ်ဖြင့် ကြည့်ကောင်းသည်။ ဒါရိုက်တာများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ နှင့် ဇာတ်ညွှန်းရေးဆရာ များသည် 'ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစာရေးသမားများ'၊ အကြမ်းဖက်မှုစွဲလမ်းသူများ ဖြစ်သည်။ ဇာတ်လမ်းလိုင်းတွင် ယုတ်ညံ့မှ၊ လောဘ၊ ခွေမှု၊ အဖော်အချွတ်၊ အကျင့်ပျက်မှု၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစာပေ၊ အကြမ်းဖက်မှုတို့ ပါဝင်သည်။



**ဇာတ်ကောင်များသည် အလိပ်ပုံစံများကဲ့သို့ သင့်လျော်မှုမရှိပါ။**

**ဟာသ:** ဒါရိုက်တာများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဇာတ်ညွှန်းရေးဆရာများသည် 'ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစံအစုတ်များ၊ သရုပ်ဆောင်စွမ်းရည်ပါဝင်ပြီး ဝတ်လစ်စားလစ်ဖြင့် ကြည့်ကောင်းသည်။ ဇာတ်လမ်းလိုင်းတွင် ငြီးငွေ့ဖွယ် ကောင်းခြင်း၊ မိုက်မဲခြင်း၊ ရယ်မောခြင်း အတူအယောင်များ၊ အကျင့်ပျက်မှု၊ အဖော်အချွတ်၊ ရယ်စရာ၊ ရယ်စရာဖြစ်အောင် ကြိုးစားခြင်း၊ သူသည် မိုက်မဲသော လူမိုက်၊ သူမသည် အမိုက်ပုံးကြီးဖြစ်သည်။ Shun and Shame ပါဝင်သူတိုင်း။



**ဒရာမာ:** ဒါရိုက်တာများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဇာတ်ညွှန်းရေးဆရာများသည် 'ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစံအစုတ်များ၊ သရုပ်ဆောင်စွမ်းရည်ပါဝင်ပြီး ဝတ်လစ်စားလစ်ဖြင့် ကြည့်ကောင်းသည်။ ဇာတ်လမ်းလိုင်းတွင် ယုတ်ညံ့မှု၊ လောဘ၊ ခွေမှု၊ အကျင့်ပျက်မှု၊ အဖော်အချွတ်၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစံပေး၊ အကြမ်းဖက်မှုတို့ ပါဝင်သည်။ သူသည် လိင်တူသားကောင် သို့မဟုတ် လိင်တူသူဖြစ်သည်။ (လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု)။ သူမသည် အမိုက် ကို အမြတ်ထုတ်သည်။ အထူးသဖြင့် ကလေးတွေက အနှောင့်အယှက်၊ ဒုက္ခရောက်တယ်။ Shun and Shame ပါဝင်သူတိုင်း။

**လက်တွေ့ဘဝ:** ဒါရိုက်တာများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဇာတ်ညွှန်းရေးသူများသည် လူတို့၏လောဘကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည်။ ပါဝင်သူများသည် ဖောက်ပြန်ခြင်း၊ အရှက်ရခြင်း၊ ကျော်ကြားမှုနှင့် စည်းစိမ်ဥစ္စာအတွက် မိမိကိုယ်ကို ပြည့်တန်ဆာလုပ်ကြသည်။ ဇာတ်လမ်းလိုင်းတွင် ကစားသမားများသည် အကျင့် ပျက်ခြင်း၊ လှည့်စားခြင်း၊ စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ်ကောင်းခြင်း၊ မရိုသီးခြင်း၊ မိုက်မဲ ခြင်း၊ ဂုဏ်သိက္ခာမရှိခြင်း၊ ငွေကြေးဆာလောင်မွတ်သိပ်ခြင်းနှင့် အမိုက်များ ညစ်ပတ်ခြင်းတို့ ပါဝင်သည်။ Shun and Shame ပါဝင်သူတိုင်း။



**အားကစား:** ဒါရိုက်တာများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ ဇာတ်ညွှန်းရေးသူများသည် လူ တို့၏ပျင်းရိမှုနှင့် အခြားသူများကို ထိခိုက်နှစ်နာအောင် ကြည့်ရှုလိုခြင်းတို့ကို ဖြည့်ဆည်းပေးသည်။ ဇာတ်လမ်းလိုင်းတွင် မတော်တဆမှု၊ ချေမှုန်းမှု၊ ရက်စက် ကြမ်းကြုတ်မှု၊ အနိုင်ကျင့်မှု၊ ရန်ပွဲများ၊ အမှားများ။ ။ ။ အားကစားဖျော်ဖြေမှုများ တွင် ပျင်းရိသူ၊ သူမသည် ကြည့်ရှုပြီးနောက် အံဝင်ခွင်ကျဖြစ်မည့် ပျင်းရိသူ အတွက် ပံ့ပိုးပေးသည်။ အဘယ်သူသည် ကြည့်ရှုနေစဉ်အရာများကို သူတို့ကိုယ် သူတို့ကျန်းမာရေးနှင့်မညီညွတ်သောအစားအစာနှင့်သောက်။ စွဲလမ်းမှုအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးသည်-အရက်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ လောင်းကစားစားခြင်းနှင့် ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း Shun and Shame ပါဝင်သူတိုင်း။ လူစုလူဝေးပွဲများကို အဆိုးသတ်ပါ။



**Glitz မီဒီယာ**လောဘ၊ လှည့်စားသော၊ ပျော့ညံ့သော၊ အကျင့်ပျက်သော ပြည်တန်ဆာဖြစ်၏။ ( ကဲ့ရဲ့သံကြားသည် ) ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ၊ အများသူငှာ အမြင်ခြယ်လှယ်မှု၊ ခြိမ်းခြောက်မှု(ဟက် ကာ၊ ဖုန်းပုတ်ခြင်း) ရောက်တဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းတိုင်းကို။ Glitz Media သည် ၎င်း၏ပိုင်ရှင်များ၊ ဝန် ထမ်းများကို မည်သည့်မီဒီယာအမျိုးအစားမှ ဖယ်ထုတ်ထားသည်။ Glitz မီဒီယာသည် ဖျော်ဖြေရေး မီဒီယာကို မြှင့်တင်ရန်အတွက် သတင်းမီဒီယာကို အသုံးပြုသည်။ ပေါင်းစပ် glitz မီဒီယာသည် ထင်ရှားကျော်ကြားသူများ ဖန်တီးသည်။

# နာမည်ကြီးမီဒီယာ

လောဘကြီးသော ရေမြောင်းမီဒီယာကို ဖန်တီးသည်။နာမည်ကြီးတွေကျွေးမွေးဖို့ ရုပ်တုအတုတွေ၊ သူ...

လောဘကြီးသော ရေမြောင်းမီဒီယာသည် အလားအလာရှိသော အားကစား ပါဝင်သူအား စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်မားစေသော အားကစားတစ်ခုကို ရွေးချယ်သည်။ ကျော်ကြားသူ အားကစား idol အသစ်သည် elitism ၏ သဘောတရားကို လိုက်နာသည်- 1 အောင်နိုင်သူ အများအပြား အရှုံးသမား။ အောင်နိုင်သူသည် စည်းစိမ်ဥစ္စာများ ပြည့်နှက်နေသည့် အတုအယောင် ရုပ်တုဖြစ်လာကာ သရုပ်ပျက်အပန်းဖြေမှုဖြင့် ဆိုးညစ်သောလူအဖွဲ့အစည်း ကို မောင်းနှင်သွားခဲ့သည်။



နာမည်ကြီးဘဝ(အရက်၊ အမေ့မ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ ပါတီ၊ လိင်..)ပျက်ဆီးခြင်း စွမ်းဆောင် ရည်။ အောင်မြင်မှုဆက်လက်ရရှိရန်အတွက် နာမည်ကြီးများသည် အကိုက်အခဲပျောက် ဆေးများ၊ စတီးရွိုက်များ၊ စိတ်ကြွဆေးများကို စတင်အသုံးပြုကြသည်။ ဒီရုပ်တုအတု တွေကို လူငယ်တွေအတွက် စံနမူနာပြုတွေအဖြစ် တင်ဆက်ထားပါတယ်။ အနိုင်ရခြင်း သည် သာလွန်ဆန်သည်၊ elitism သည် ဖောက်ပြန်သည် ။



အောင်ပွဲနှင့်ရလာသော စည်းစိမ်ဥစ္စာသည် ကျန်းမာရေးနှင့် မညီညွတ်သော အကျင့်ပျက် အကျင့်ယိုယွင်းမှု လွန်ကဲခြင်းဆီသို့ ဦးတည်စေသည်။ကျော်ကြားသူများ ဆိုးရုံးရတော့သည်၊ မီဒီယာများနှင့် လူအဖွဲ့အစည်းများက စွန့်ပစ်ခြင်းခံနေရသည်။



သူ'Gedy media' အားကစား အိုင်ဒီယာ အနုပညာရှင်များ သည် အသက် 5 နှစ် အရွယ်တွင် ရင့်ကျက်မှု ရှိပြီး ဖခင်ဖြစ်ရန် မသင့်လျော်ပေ။စော်ကားတယ်။1 ဘုရားသခင်. 'မိုက်မဲ' သို့မဟုတ် စော်ကားခြင်းမပြု ပါနှင့်ဘ ဘုရားသခင်! လူစုလူဝေးပွဲများကို အဆုံးသတ်ပါ။



'လောဘကြီးသော မီဒီယာ' သည် မင်းမျိုးမင်းနွယ်ကို ဖန်တီးသည်။ (မျိုးရိုးလိုက်သော အာဏာရှင်များ၊ မကောင်းမှု၊ စည်းစိမ် ခွဲခြားရေး ခွဲခြားမှု၊ မတရားမှု..) 'She' က ကျွေးမွေးတယ်။ဤမီဒီယာသည် စိတ်ကူး ယဉ်၊ ဟက်ကာ၊ လူပြောသူပြော၊



ဤမီဒီယာသည် ဟက်ကာ၊ လူပြောသူပြော၊ လိမ်လည်မှု၊ တစ်ဝက်တစ်ပျက်အမှန်တရားများ၊ လိမ်လည်လှည့်ဖြားမှု၊ ဓာတ်ပုံကို အသုံးပြုသည်။(မီဒီယို)ဂျာနယ်လစ်ဇင်၊ တောက်ပြောင်ပြောင်ပြောင်၊ ညစ်ပတ်နေသော သူမအတွက် နာမည်ကြီးအတင်းအဖျင်း များကို တင်ပြရန်။ ဤရုပ်တုအတုများကို လူငယ်များအတွက် စံနမူနာပြုများအဖြစ် တင်ဆက်ထားပါသည်။

လူတွေ။ ကျော်ကြားသူများ၏ အယူခံဝင်မှု လျော့နည်းလာခြင်း သည် မီဒီယာနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းက စွန့်ပစ်ခြင်းခံရသည်။စာဖတ်၊ လိုက် လျှောက်သူ၊ လောဘကြီးသူ ရေမြောင်းမီဒီယာ နာမည်ကြီး.



တော်တော်များများ အော်ဟစ်နေကြပြီ။ ကျော်ကြားသူတစ်ဦးကိုတွေ့ သောအခါ ဝန်းဝိုင်းကြသည်။ သူတို့သည် မိခင်ဖြစ်ရန် မ သင့်တော်ပါ။ ရှောင်ဖယ်၍ အရှက်ခွဲရမည်။

'Gedy Gutter Media' သည် ရာဇဝတ်ကောင်များကို ရုပ်တုများဖန်တီးသော နာမည်ကြီးများအဖြစ် ပြောင်းလဲပေးသည်။ (မှား)မသိနားမလည်သော၊ ယုံလွယ်သော၊ ကိုယ်ကျင့်တရားအားနည်းပြီး စိတ်ပျက်အားငယ်နေသူများအတွက် (အသက် ရှင်ဖို့ ဘာမှမရှိ၊ ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်တဲ့ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်တဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းက ပယ်ချခဲ့တယ်)၊ လောဘကြီးသော မီ ဒီယာအပြုအမူသည် အစိုးရ၊ တရားရုံးများနှင့် တရားစီရင်ရေးစနစ်ကို ပျက်ပြားစေရန် ရှုတ်ချကြောင်း ပြသသည်။ လောဘကြီးသော ရေမြောင်းမီဒီယာသည် ရာဇဝတ်မှုမြောက်ကြောင်း သေချာစေသည်။အင်တာဗျူးအတွက် ပေးဆောင် ခြင်းသည် အကျင့်ပျက် ရာဇဝတ်မှု၊ဒေါ်R4.



ရာဇဝတ်မှုအပေါ် ပျော့ညံ့လွန်းသည်။ အစိုးရဖြစ်ပြီ..

# "ရာဇဝတ်ကောင် ၁၁၀၀၀ လွတ်မြောက်"

လောဘကြီးတဲ့ နာမည်ကြီးမီဒီယာ"(အမှိုက်ကျစ်လစ်သိပ်သည်းသူများအတွက် ရေမြောင်းမီဒီယာ)ရှောင်ဖယ် ပြီး ပြီးဆုံးသွားပါပြီ။၎င်း၏ဝန်ထမ်းများသည် မီဒီယာတွင် ပြန်လည်အလုပ်ခန့်ထားခြင်းမရှိပါ။တရားစွဲဖို့ လောဘကြီးတဲ့ မီဒီယာ၊ဒေါ်R6.

## လွတ်လွတ်လပ်လပ် ပြောဆို သီလစောင့်စည်းခြင်း !!!

နာမည်ကြီးတွေက သတင်းမဟုတ်ဘူး။ သူတို့သည် ညစ်ညမ်းသော အတင်းအဖျင်းများ ဖြစ်ကြသည်။ ဤသည်အဆုံးသတ်။ ညစ်ညမ်းသော အတင်းအဖျင်းများ ထုတ်ဝေခြင်း၊ အကြမ်းဖက်မှုကို အားပေးသည့်၊ အဖော်အချွတ်၊ စည်းစိမ် ခွဲခြား ရေး ခွဲခြား မှု၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံစာပေ၊ လောင်းကစား၊ ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ အရက်သောက်ခြင်းကို ပံ့ပိုးပေးသည့် မီဒီယာ။ ကိုယ်ကျင့်တရား ချွတ်ခြံကျနေတယ်။မီဒီယာကို ရှောင်ဖယ်၊ အရှက်ခွဲတယ်၊ တာဝန်ခံတယ်။

မီဒီယာအချက်အလက်အားလုံးသည် အဝေးပြေးလမ်းသည် Universe Custodian Guardians မှ ကွန်မြူနတီသတင်း အချက်အလက်ပေးဆောင်သူဖြစ်သည်။